
ACTA 04/2012

Acta núm. 4/2012.

Roda de Barà, 04 d’abril de 2012.

Al Saló d’actes de la Casa Consistorial, es reuneix el Ple de la Corporació Municipal en sessió 
EXTRAORDINÀRIA, en primera convocatòria sota la presidència de l’alcalde Sr. PERE COMPTE 
COCA (CIU); hi concorren els regidors Srs.:

• PERE VIRGILI DOMINGUEZ CIU
• ISABEL MONDEJAR PICAZO CIU
• CELIA TRESERRES ORDUÑA CIU
• FREDERIC ROYUELA AMPURDANES CIU
• JOSEP MARIA MARCO PEREZ CIU
• LLORENÇ MIRO MARTORELL CIU
• MAXIMO JOSE IBORT CORVINOS C’s
• MARIA TERESA HUERTA HORTELANO PSC 
• ALBERTO ALCARAZ CORBALAN PSC 
• RAMON VIDAL VIVES PSC
• INGRID VIRGILI GARRIGA PSC
• EDUARDO LOPEZ SOLDEVILA PP

Actua de secretaria accidental la Sra. CRISTINA ALTES JUAREZ, la qual dóna fe.
        
Oberta la sessió i declarada publica per la presidència a les 20:15 hores, i un cop comprovada per 
la secretaria accidental l’existència del quòrum que cal perquè pugui ser iniciada, es procedeix a 
conèixer dels següents assumptes inclosos en l’ordre del dia:

Ordre del dia:

1.- Aprovació de la trama urbana consolidada.
2.- Aprovació de la modificació puntual del Pla especial del Port Esportiu.
3.- Aprovació de les noves tarifes d’autotaxi del municipi per l’any 2012.
4.- Aprovació de les normes reguladores de l’adjudicació en règim de lloguer de 4 habitatges 
amb protecció oficial de titularitat municipal.
5.-  Ratificació  de  l’adhesió  al  conveni  subscrit  entre  la  Generalitat  de  Catalunya  i  les 
Diputacions Provincials Catalanes per al desenvolupament del Pla d’assistència Financera.

1.- APROVACIÓ DE LA TRAMA URBANA CONSOLIDADA.-

Aprovació inicial de la trama urbana consolidada de Roda de Barà.
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ANTECEDENTS

I.- Mitjançant proposta de la regidoria s’ha incoat expedient per a la delimitació de la trama 
urbana consolidada (TUC) del municipi de Roda de Barà.

II.- Pels serveis tècnics d’urbanisme s’ha elaborat una proposta de Trama Urbana Consolidada 
del municipi.

III.- En data 17 de març s’ha emès informe jurídic sobre el procediment a seguir i la legalitat 
aplicable,

FONAMENTS DE DRET:

• Decret llei 1/2009, de 22 de desembre, d’ordenació dels equipaments comercials.
• Llei 9/2011, de 29 de desembre, de promoció de l’activitat econòmica.
• Pla General d’ordenació urbana de l’Ajuntament de Roda de Barà.
• Planejament derivat aprovat i publicat.

D’acord amb els anteriors antecedents i fonaments de dret, aquesta Regidoria, previ dictamen 
de la comissió informativa d’Urbanisme i serveis, proposta al ple de la corporació l’adopció dels 
següents acords:

PRIMER: Aprovar inicialment la proposta de delimitació de la trama urbana consolidada del 
municipi de roda de Barà, als efectes del decret llei 1/2009, de 22 de desembre, d’ordenació 
dels  equipaments  comercials,  en  la  seva  redacció  donada  per  la  llei  9/20011,  de  29  de 
desembre, de promoció de l’activitat econòmica.

SEGON: Sotmetre a informació pública la proposta de delimitació de la TUC de Roda de Barà, 
per un termini d’un mes, comptat des de l’endemà de la publicació del corresponent anunci en 
el  Butlletí  Oficial  de la  Província  de Tarragona,  per  que es  puguin  formular  al·legacions o 
suggeriments que es considerin oportuns. Tanmateix, l’anunci es publicarà al tauló d’anuncis de 
l’ajuntament i la web municipal.

TERCER.-  Transcorregut  el  termini  d’informació  pública,  s’adoptarà  el  corresponent  acord 
d’aprovació  provisional  de  la  proposta  de  delimitació  de  la  TUC,  amb  resolució  de  les 
al·legacions o suggeriments presentades, en el seu cas, i es trametrà la proposta i l’expedient 
administratiu tramitat a la direcció general competent en matèria d’urbanisme per a la seva 
aprovació.

Sotmesa  a  votació  les  propostes,  voten  a  favor  els  membres  del  Grup  Municipal  de 
Convergència  i  Unió,  amb un valor de set  vots,   amb el  vot  a favor del  membre del  Grup 
Municipal de Ciutadans amb valor d’unvot, amb la reserva de  vot del membre del Partit dels 
socialistes de Catalunya amb un valor de quatre vots i amb la reserva de vot del membre del 
Partit Popular amb un valor de un vot.

Per  tot  això,  aquesta  Comissió  Informativa  d´Urbanisme  i  Serveis,  proposa  al  Ple  de  la 
Corporació,  per majoria, estimar la proposta.

L’Alcalde demana vot i explicació de vot, si s’escau:

Pren la paraula el Sr. Ibort:

El seu vot serà a favor ja que tot el que signifiqui noves expectatives de negoci per Roda, estan 
d’acord.
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Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez:

El seu vot serà a favor ja que qualsevol proposta que suposi el desenvolupament del municipi 
el seu Partit votarà a favor, remarca que aquesta proposta s’ha presentat com uns 4 cops, no 
sap si es igual o diferent en corporacions anteriors, però el fet de que no s’aprovés anteriorment 
a provocat la pèrdua de llocs de treball al municipi, per això demana que es tingui en compte 
per sobre dels partits les persones, en futures actuacions posar sempre en primer lloc “sempre” 
el desenvolupament del municipi.

Pren la paraula la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano 1:

“Por coherencia politica y por responsabilidad, votaremos a favor de la famosa TUC, trama 
urbana consolidada.  Es dificil  entenderles...  Presentan el  mismo documento que en su dia 
presentamos en dos ocasiones para su votacion y aprobacion (no hace falta recordarles cual 
fue su posicion al respecto) modificando aspectos tecnicos del mismo ..., incluyen el poligono 
industrial  a  sabiendas  que,  muy  probablemente,  no  sera  aceptado  por  la  comision  de 
urbanismo...El sector de la barquera ... ¿Hay algo que no quieren explicar? Por ejemplo que, 
segun informaciones recibidas,  hay una cadena de supermercados (pongamos por ejemplo 
Mercadona)  interesados  en  implantarse  en  este  sector?...  Su  incoherencia  y  su  falta  de 
responsabilidad hicieron perder  a este municipio mas de 80 puestos de trabajo (directos e 
indirectos)... espero que algun dia alguien tenga la valentia de reprocharles su ineptitud, su falta 
de transparencia y el poco criterio que hasta ahora estan demostrando.

Pren la paraula la Sr. Frederic Royuela:

El seu vot es a favor i contestant al Sr. Eduardo Lopez i la Sra. Huerta, comenta que el Pla 
comporta modificacions, una de ella es la que ha avançat del polígon, creuen que han d’intentar 
que s’aprovi  encara que tingui  la proximitat  la  zona escolar,  tanmateix hi  ha el tema de la 
Barquera-Creixell  i  l’exclusió  de  l’Eixample,  hi  ha  hagut  modificacions  que  impliquen  que 
tinguem ara aquesta trama. Del tema que hi ha una cadena de supermercats interessada en la 
trama, ell com a portaveu personalment ho ignora, no tenen cap cosa amagada, però potser la 
Sra. Huerta pot explicar-ho millor.

 En no fer us de la paraula cap regidor més, la proposta queda aprovada per unanimitat amb el 
següent resultat:

Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre del 
Grup del Partit de Popular de Catalunya,  els quatre membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya i el membre del Grup Municipal de Ciutadans

Vots en contra:  Cap

Abstencions: Cap.

2.-  APROVACIÓ  DE  LA  MODIFICACIO  PUNTUAL  DEL  PLA  ESPECIAL  DEL  PORT 
ESPORTIU.

Ha tingut entrada en aquest Ajuntament, la proposta de Modificació Puntual del Pla Especial del 
Port Esportiu de Roda de Barà,

Vist l’informe de la Secretaria de l’Ajuntament relatiu a la legalitat aplicable i el procediment a 
seguir.

1 Intervenció  transcrita  del  literal  segons  escrit  facilitat  per  la  Regidora  Sra.  Maria  Teresa 
Huerta.
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Per tot això, proposo que el Ple de l’Ajuntament, previ dictamen de la Comissió Informativa 
d’Urbanisme, Serveis i Medi Ambient, adopti el següent acord:

PRIMER.-Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla Especial del Port Esportiu de Roda 
de Barà.

SEGON.-Sotmetre  a  informació  pública  aquesta  modificació  puntual  del  Pla  General 
d’Ordenació Urbana per un termini d’un mes en el Butlletí Oficial de la Província, en el Diari 
Oficial  de la Generalitat de Catalunya, en un Diari  de major difusió, al taulell  d’anuncis i  la 
pàgina web d’aquest Ajuntament, restant  l’expedient a disposició de qualsevol  persona que 
vulgui examinar-ho per presentar les al·legacions que estimi oportunes al respecte.

TERCER.-Sol·licitar informe als organisme afectats per raó de llurs competències sectorials.

QUART.-Concedir  audiència  als  Ajuntaments de l’àmbit  territorial  els  quals  confinin  amb el 
nostre municipi.

Sotmesa  a  votació  les  propostes,  voten  a  favor  els  membres  del  Grup  Municipal  de 
Convergència  i  Unió,  amb un valor de set  vots,   amb el  vot  a favor del  membre del  Grup 
Municipal  de  Ciutadans,  amb la  reserva  de  vot  del  membre  del  Partit  dels  socialistes de 
Catalunya amb un valor de quatre vots i amb la reserva de vot del membre del Partit Popular 
amb un valor de un vot.

Per  tot  això,  aquesta  Comissió  Informativa  d´Urbanisme  i  Serveis,  proposa  al  Ple  de  la 
Corporació ,  per majoria, estimar la proposta.

L’Alcalde demana vot i explicació de vot, si s’escau

Pren la paraula el Sr. Ibort:

El seu vot serà a favor, ja que aquest tema ja fa molt de temps que se’n parla, porta molt de 
temps sense saber que fer amb el  port  i  com fer-ho, que ja es necessari  que es prenguin 
decissions i es posi en marxa, igual que en la trama urbana.

Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez:

Rectificaria ja que mes que un port esportiu es un “trozo de hormigon comido al mar” es el 
problema que tenim, qualsevol iniciativa que estigui adreçada a millorar les instal·lacions i que 
es converteixi en un port esportiu, votaran a favor, això si demana que no es posin limitacions 
als usos del port.

Pren la paraula la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano 2:

Nuestro voto serà la abstencion. Hablan de una modificación no substancial del Plan Especial 
del  Port  Esportiu  e  incluyen  los  usos  hoteleros,  les  recuerdo  que  por  lo  que  hace  a  las 
prohibiciones,  el  tercer  apartado  del  art.  94  LREP,  siguiendo  el  regimen  de  prohibiciones 
establecido en la LC, incluye entre las mismas aquellas ocupaciones y utilizaciones del dominio 
publico portuario que se destinen a edificaciones para residencia o habitacion, al tendido aereo 
de lineas electricas de alta tension y a la publicidad comercial a través de carteles o vallas, 
medios acusticos o audiovisuales situados en el exterior de las edificaciones de la Autoridad 
Portuaria.

2 Intervenció transcrita del literal segons escrit facilitat per la Regidora Sra. Maria Teresa Huerta
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Estas prohibiciones, sin embargo, pueden ser excepcionadas dentro de los limites establecidos, 
por el apartado cuarto del articulo 94.LREP.

De este modo y siguiendo la linea iniciada por la reforma de la LPEMM llevada a cabo por la 
Ley  62/1997,  las  instalaciones  hoteleras  pueden  autoritzarse  por  el  Consejo  de  Ministros, 
previo informe de Puertos del Estado, por razones de interes general debidamente justificadas 
y siempre que se ubiquen en espacios del dominio publico portuario destinados a zonas de 
actividades logisticas y a usos no portuarios.

No queremos ser participes en contradecir las leyes actuales...

Pren la paraula el Sr. Royuela:

El vot es a favor, vol aclarir que la modificació del pla del port no esta efectuat per l’equip de 
govern, es d’iniciativa privada, aquesta es una aprovació inicial i es dona tràmit, i parlant dels 
usos als que fa referència al Partit Popular, tampoc son ells els que limiten els usos, tot i que hi 
ha una sèrie de condicionants que diran el que es pot fer o no es pot fer.
S’ha fet menció a la crisi econòmica i com van modificant-se les coses, si per iniciativa privada 
ells creuen que hi ha de ficar els usos hotelers perquè creuen que els farà servei en un futur, 
doncs endavant, es donem per assabentats que volen això, ara s’obrirà un període d’informació 
publica, l’ajuntament nomes inicia els tràmits, i torna a insistir en que no es iniciativa de l’equip 
de govern.

En no fer us de la paraula cap regidor més, la proposta queda aprovada per majoria amb el 
següent resultat:

Vots a favor: els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió, el membre del Grup 
del Partit de Popular de Catalunya  i el membre del Grup Municipal de Ciutadans.

Vots en contra:  Cap

Abstencions: els quatre membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes de Catalunya.

3.- APROVACIÓ DE LES NOVES TARIFES PER AL SERVEI D’AUTOTAXI PER L’ANY 2012.

  ANTECEDENTS:

I.- En data 4 de gener, R.E. 51, s’ha efectuat petició pel Sr. Joaquin Mingorance Mingorance, 
en representació del col·lectiu de taxistes de Roda de Barà, afiliats a la Federació Empresarial 
d’Auto-transports de la província de Tarragona (FEAT) en la que sol·licita l’aprovació de la 
tarifa  per  a  l’any  2012  dels  serveis  s’autotaxi  establerts  al  Decret  339/2001,  de  18  de 
desembre.

Tanmateix, la proposta conté un canvi en la distribució horària de les tarifes. Així, mentre fins a 
la data la tarifa T-1 s’aplicava els dies feiners de 22 hores a 6 hores, dissabtes i diumenges i 
dies festius, i la tarifa T-2 s’aplicava els dies feiners de 6 a 22 hores, la nova proposta és la 
següent : 

T-1 : feiners de 20 a 8 hores, dissabtes, diumenges i festius.
T-2 : feiners de 8 a 20 hores.
  
II.-  La Comissió  de Preus de Catalunya  del  Departament  d’Empresa i  Ocupació,  ha emès 
resolució de data 22 de desembre de 2012, encara pendent de publicar al DOGC, per la qual 
s’autoritza, a partir d’una fórmula polinòmica actualitzada, un increment mitjà del 3% de les 
tarifes dels serveis d’autotaxis.
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FONAMENTS DE DRET:

El Decret 149/1988, de 28 d’abril estableix el procediment a seguir per a la modificació de les 
tarifes dels servei d’autotaxi urbà.  
 
L’article 2.3 del  Decret 339/2001, de 18 de desembre, estableix un sistema simplificat per a 
l’actualització dels preus i les tarifes regulats en el Decret 149/1988, de 28 d’abril,  sobre el 
règim procedimental dels preus autoritzats i comunicats.
 
La  proposta  de  canvi  de  les  franges  horàries  corresponents  a  les  dues  tarifes  ha  estat 
degudament justificada mitjançant escrit que obra a l’expedient.

En virtut de lo anteriorment exposat, aquesta Regidoria proposa al Ple de la Corporació, previ 
dictamen  de  la   Comissió  informativa  de  Medi  ambient,  Governació,  Hisenda  i  Promoció 
econòmica,  l’adopció dels següents acords:

PRIMER: Aprovar la proposta d’actualització de les tarifes dels servei d’autotaxi a Roda de 
Barà per a l’any 2012 presentada pel col·lectiu de taxistes del municipi  que a continuació es 
relaciona:

 
Concepte Euros
Baixada de Bandera:                T-2
                                                  T-1

4,20.-€
5,55.-€

Tarifa quilomètrica:                   T-2
                                                  T-1

1,09.-€
1,26.-€

Tarifa horària:                           T-2
                                                  T-1

19,83€
20,73.-€

Suplements (T-1 i T-2): 
Recollida a domicili
Maletes i animals
Sortida Estació FF.CC
Sortida Port 

2,57.-€
2,00.-€
1,24.-€
1,24.-€

 
T-1 (Tarifa 1) s’aplicarà els dies feiners de 20 hores a 8 hores, dissabtes i diumenges i dies festius.
T-2 (Tarifa 2) s’aplicarà els dies feiners de 8 hores a 20 hores.

SEGON : Remetre còpia de l’expedient a la Comissió de Preus de Catalunya per al seu coneixement.  
  
TERCER: Notificar als interessats.

Sotmesa  a  votació  les  propostes,  voten  a  favor  els  membres  del  Grup  Municipal  de 
Convergència  i  Unió,  amb un valor de set  vots,   amb el  vot  a favor del  membre del  Grup 
Municipal de Ciutadans, amb un valor d’un vot, amb el vot a favor del membre del Partit dels 
socialistes de Catalunya amb un valor de quatre vots i amb el vot a favor del membre del Partit 
Popular amb un valor de un vot.

Per tot això, aquesta Comissió Informativa de Medi Ambient, Governació, Hisenda i Promoció 
Econòmica, proposa al Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, estimar la proposta.

En no fer us de la paraula cap regidor, la proposta queda aprovada per unanimitat amb el 
següent resultat:
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Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre del 
Grup del Partit de Popular de Catalunya,  els quatre membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya i el membre del Grup Municipal de Ciutadans

Vots en contra:  Cap

Abstencions: Cap.

4.- APROVACIÓ DE LES NORMES REGULADORES DE L’ADJUDICACIÓ EN REGIM DE 
LLOGUER DE 4 HABITATGES AMB PROTECCIO OFICIAL DE TITULARITAT MUNICIPAL.-

ANTECEDENTS

I. És voluntat de la Corporació municipal adjudicar en règim de lloguer 4 habitatges de protecció 
oficial de la seva propietat. 

II. En data 8 de febrer l’Arquitecte municipal ha emès informe descriptiu de les característiques 
dels habitatges de protecció oficial que són objecte del present expedient.

III. Els habitatges són els següents: 

Nº Adreça Tipologia habitatge Superfície 
construïda

1 General Prim, 27, Escala A, 
1er 3ª

Pis en edifici 
plurifamiliar

71,73 m2 Plaça aparcament B9

2 Teide, 23, Escala C, baixos 
1ª. 

Pis en edifici 
plurifamiliar

114,56 m2 Jardí + aparcament B15

3 Teide, 23, Escala C, 1er. 1ª. Pis en edifici 
plurifamiliar

70,79 m2 Plaça aparcament B16 
+ traster B16

4 Teide, 23, Escala C, 2n. 1ª. Pis en edifici 
plurifamiliar

70,79 m2 Plaça aparcament B17

IV.- S’han redactat pels serveis municipals les normes reguladores de l’adjudicació en règim de 
lloguer  de  4  habitatges  amb  protecció  oficial,  en  les  que  s’estableixen  els  requisits  dels 
sol·licitants, així com el procediment i els criteris de valoració de les participants.

V.- S’ha emès informe jurídic sobre la legalitat aplicable i el procediment a seguir.

FONAMENTS DE DRET:

1) Normativa aplicable:

 Llei 18/2007de 28 de desembre, del dret a l’habitatge.

 Reial Decret 2066/2008, de 12 de desembre, pel qual s’aprova el pla estatal 2009-2012, 
per afavorir l’accés dels ciutadans a l’habitatge.

 Decret 106/2009, 19 de maig, pel que s’aprova el Reglament del registre de sol·licitants 
d’HPO.

 Llei  29/1994, de 24 de novembre, d’arrendaments urbans.
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 Llei 13/1996, del 29 de juliol, del Registre i dipòsit de fiances dels contractes de lloguer de 
finques urbanes i de modificació de la Llei 24/1991, de l’habitatge.

 Resolució de la Direcció General de Promoció de l’Habitatge de  21 de gener de 2010, Exp. 
43-T-0018-09,  per  la  que  s’aprova  la   qualificació  definitiva  d’habitatges  amb protecció 
oficial, en règim de lloguer 25 anys.

 Altres disposicions administratives aplicables, tant de rang legal com reglamentari.

 En defecte de dret administratiu, s’estarà al dret privat.

2) L’òrgan competent en aquest procediment és el Ple d’acord amb el previst per la Disposició 
addicional 2ª del TRLCSP. 

3) Atès que en la preparació d’aquest expedient administratiu s’han seguit els tràmits i s’han 
incorporat els documents que exigeix la normativa vigent, és procedent aprovar-lo.

En virtut de tot això, aquesta Regidoria proposa al Ple de la Corporació, previ dictamen de la 
Comissió  informativa de Medi  ambient,  hisenda,  governació,  promoció  econòmica l’adopció 
dels següents acords:

PRIMER.- Aprovar  l’expedient  administratiu  núm.  42/2012  per  a  l’adjudicació  en  règim  de 
lloguer de 4 habitatges amb protecció oficial.

SEGON.- APROVAR inicialment les normes particulars d'adjudicació en règim de lloguer de 4 
habitatges amb protecció oficial a l’edifici del carrer Teide, 23 de Roda de Barà.

TERCER.- SOTMETRE a informació pública aquest acord i el text de les normes pel termini de 
trenta dies a fi que es puguin presentar al·legacions, reclamacions o suggeriments, mitjançant 
la inserció dels anuncis corresponents al Butlletí Oficial de la Província (BOP); al Diari Oficial de 
la Generalitat (DOGC), al tauler d'anuncis de l'Ajuntament i a la web municipal.

QUART.- DISPOSAR que,  si  no s'hi  formula  cap al·legació  ni  reclamació  durant  el  termini 
d'informació  pública  i  d'audiència  als  interessats,  les normes que ara  s'aproven inicialment 
quedaran  aprovades  definitivament  sense  necessitat  de  cap  tràmit  ulterior,  i  es  procedirà 
directament a la seva publicació.

CINQUÈ.- DISPOSAR, pel cas que l'aprovació esdevingui definitiva, que el text definitiu de les 
normes es publicarà al BOP, en el tauler d'anuncis de la Corporació i s'anunciarà en el DOCG 
la referència del BOP en què s'hagi publicat íntegrament el text.

SISÈ.-.  Un cop aprovades definitivament les normes, donar al  procediment d’adjudicació la 
tramitació  reglamentària,  acordant  la  publicació  de  l’anunci  als  efectes  de  presentació  de 
sol·licituds de participació. 

SETÈ.- Delegar,  per  motius  d’agilitat,  en  l’alcaldia  l’aprovació  de  les  llistes  provisionals  i 
definitives d’admesos i exclosos.

VUITÉ.- Comunicar  a  l’òrgan  competent  de  la  Generalitat  en  matèria  d’habitatge  l’inici  del 
present procediment.

Sotmesa  a  votació  les  propostes,  voten  a  favor  els  membres  del  Grup  Municipal  de 
Convergència  i  Unió,  amb un valor de set  vots,   amb el  vot  a favor del  membre del  Grup 
Municipal de Ciutadans, amb el vot a favor del membre del Partit dels socialistes de Catalunya 
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amb un valor de quatre vots i amb el vot a favor  del membre del Partit Popular amb un valor de 
un vot.

Per tot això, aquesta Comissió Informativa de Medi Ambient, Governació, Hisenda i Promoció 
Econòmica, proposa al Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, estimar la proposta.

L’alcalde demana vot i explicació de vot si s’escau:

Pren la paraula el Sr. Ibort:

El seu vot serà a favor.

Pren la paraula el Sr. Eduardo Lopez:

El seu vot serà a favor.

Pren la paraula la Sra. Maria Teresa Huerta Hortelano3:

Nuestro voto serà a favor, pero queremos dejar claro que las cuatro viviendas situadas en la 
zona de la Barquera, eran hasta el año 2012 viviendas de renta libre, La decision del equipo de 
gobierno  (PSC) fue el de convertirlas en viviendas de proteccion oficial para que pudireran 
acceder a ellas familias con escasos recursos y no para especular (como le hubiera gustado 
CIU).  Conjuntamente  con  el  Consell  Comarcal  se  convocó  a  los  ciudadanos a  una  charla 
explicativa para que conocieran los requisitos necesarios  y poder formar parte de la bossa 
d’habitatge. El tramite quedo paralizado por la convocatoria de elecciones y asi se hizo saber al 
grupo de CIU en la entrega de documentacion antes de la toma de posesion.

Entre los años 2005-2006 nuestro  municipio ocupo uno de los primeros puestos en el ranking 
(otra vez los primeros y no para bien, como la evolucion de la economia ha demostrado) de 
construccion de viviendas, 100 viviendas por cada 1000 habitantes, de las cuales NINGUNA 
estuvo destinada a VPO.

Otro dato importante para conociemiento de todos , es que en el año 2006 el 47% del parque 
de vivienda de proteccion oficial estuvieron impulsadas por los Ayuntamientos ( de nuevo otro 
ejemplo de nuestro ayuntamiento y no para bien). Me pregunto en que pensaba el Sr. Alcalde 
en aquel  periodo aparte  de procurar  que en buena parte  de las promociones de iniciativa 
privada y renta libre, apareciera su nombre.

Así a finales del 2006 de un total de 7699 viviendas, 11 de ellas eran de VPO en regimen de 
venta directa, 0 en regimen de alquiler y 0 de titularidad publica.

Permitame que no les felicite...AH!! y ya que usted cobra un sueldo, como minimo lease lo que 
firma no vaya a creer alguien que usted, era la Regidora de Servicios Sociales en 2010.

Pren la paraula l’Alcalde per al·lusions de la Sra. Maria Teresa Huerta y manifesta que:

Que ell en particular vol recordar-li que mai ha parlat de temes privats de ningú i que mai ha 
estat  promotor  immobiliari,  nomes vol  recordar-li  que ella  també te  una empresa  privada i 
també s’ha nodrit durant molts anys de promocions immobiliàries.

3 Intervenció  transcrita  del  literal  segons  escrit  facilitat  per  la  Regidora  Sra.  Maria  Teresa 
Huerta.

9



Pren la paraula el Sr. Frederic Royuela:

El  vot  serà  a  favor,  creu  que  tan  sols  son  4  vivendes,  que  tampoc  s’ha  de  donar  tanta 
importància, que ells durant els 4 anys,  el seu govern nomes van realitzar  una xerrada als 
ciutadans en període preelectoral, com fent veure que anaven a fer alguna cosa, quan ni tan 
sols hi havia aprovades les bases, celebren que els hi agradi la iniciativa que s’hagi posat en 
marxa, ja que així es podran beneficiar famílies necessitades.

La Secretaria accidental  demana la  paraula per  fer un aclariment  en relació a  la errada 
material que hi ha a la proposta presentada on consta data de 2010, la qual s’ha d’esmenar, en 
referència al comentari de la Sra. Huerta en relació a la signatura per la Regidoria de CIU en 
data de 2010.

 En no fer us de la paraula cap regidor més, la proposta queda aprovada per unanimitat amb el 
següent resultat:

Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre del 
Grup del Partit de Popular de Catalunya,  els quatre membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya i el membre del Grup Municipal de Ciutadans

Vots en contra:  Cap

Abstencions: Cap.

5.- RATIFICACIO DE L’ADHESIÓ AL CONVENI SUBSCRIT ENTRE LA GENERALITAT DE 
CATALUNYA  I  LES  DIPUTACIONS  PROVINCIALS  CATALANES  PER  AL 
DESENVOLUPAMENT DEL PLA D’ASSISTÈNCIA FINANCERA LOCAL.-

ANTECEDENTS:

I.  Que  l’actual  situació  de  crisi  econòmica  ha  provocat  que  les  entitats  locals  en  pateixin 
especialment les seves conseqüències, ocasionant importants problemes de liquiditat que els 
poden impedir  fer front als costos derivats dels serveis  públics que presten per satisfer les 
necessitats i aspiracions de la comunitat veïnal.

II. Que el finançament d’alguns dels serveis públics municipals es veu afectat per la demora en 
el  pagament  d’obligacions reconegudes per  part  d’altres Administracions,  cosa  que  pot  fer 
perillar la seva prestació efectiva.

III. Que algunes de les obligacions reconegudes per la Generalitat de  Catalunya als ens locals 
catalans es troben pendents de pagament, precisament per raó dels problemes transitoris de 
liquiditat que al seu torn afecten també a aquesta Institució i que, atesa la situació d’especial 
necessitat de les entitats locals, les diputacions provincials catalanes es proposen col·laborar 
perquè en puguin disposar al més aviat possible.

IV. Que una de les finalitats pròpies i específiques de la Diputació és garantir els principis de 
solidaritat  i  equilibri  intermunicipal,  en  el  marc  de  la  política  econòmica  i  social,  i  aquests 
principis es poden garantir mitjançant la participació en la coordinació de l’Administració local 
per part de la Generalitat de Catalunya, tal i com prescriu l’article 31.2.b) de la Llei 7/1985, de 2 
d’abril, reguladora de les bases del règim local (en endavant LBRL).

V.  Que  les  Diputacions,  en  les  seves  funcions  d’assistència  i  cooperació  econòmica  als 
municipis, previstes a l’article 36.1.b) LlBRL, es proposen cooperar amb els ens locals per a 
que aquests puguin seguir prestant els serveis municipals amb normalitat, sense que aquest fet 
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suposi  una  disminució  de  la  seva  capacitat  econòmica  futura  envers  els  compromisos 
establerts en els diversos programes de cooperació entre les Diputacions i els ens locals de la
seva demarcació. 

VI. Que la Generalitat de Catalunya ha de contribuir a garantir l’equilibri i la  cohesió territorial i 
haurà d’aportar els fons necessaris per tal de compensar les diferents incidències del Pla en els 
diferents  territoris,  amb l’objectiu  d’unificar,  en  el  període  més curt  de  temps possible,  les 
diverses  situacions  dels  ens  locals  respecte  el  deute  financer  acumulat.  Igualment  la 
Generalitat ha de contribuir a normalitzar, en el període de temps més breu possible, la resta 
d’obligacions respecte dels ens locals que es vagin reconeixent i tramitant, pel que la signatura 
d’aquest conveni facilitarà la periodificació dels pagaments als diferents ens locals.

VII. Que les principals entitats municipalistes del país han estant traslladant a l’administració de 
la Generalitat la seva preocupació per la situació financera dels ens locals i la necessitat de 
cercar i trobar una solució global al problema, pel que recolzen aquesta iniciativa i en deixen 
constància formal i escrita.

VIII.-  Per aquest motiu, La Generalitat de Catalunya i  les Diputacions de Barcelona, Lleida, 
Tarragona  i  Girona,  l’Associació  Catalana  de  municipis  i  la  Federació  de  Municipis  de 
Catalunya  van  atorgar  en  data  8  de  març  de  2012  un  conveni  de  col·laboració  per  al 
desenvolupament  del  pla  extraordinari  d’assistència  financera  local,  sent  interès  d’aquest 
consistori adherir-se al mateix en els termes establerts en els seus pactes.

IX.- En data 15 de març de 2012, s’ha dictat el Decret de l’Alcaldia núm. 304/2012 d’aprovació 
de l’adhesió a l’esmentat conveni.

En  virtut  dels  anteriors  antecedents  aquesta  regidoria,  previ  dictamen  de  la  Comissió 
Informativa de Medi Ambient, Hisenda, Governació i Promoció Econòmica, proposa al Ple de la 
Corporació l’adopció dels següents acords:

 PRIMER.- Ratificar el decret de l’alcaldia núm. 304/2012 de data 15 de març de 2012 quina 
part dispositiva és la següent: 

“PRIMER.- Aprovar l’adhesió al conveni subscrit entre la Generalitat de Catalunya i les 
Diputacions Provincials catalanes, publicat al DOGC de 12 de març de 2012, amb què 
s’estableix el Pla d’assistència Financera Local, 

SEGON.- D’acord amb el que preveu l’esmentat conveni, SOL·LICITAR a la Diputació 
de Tarragona un pagament per import de 107.200,00.-€ per compte dels crèdits que  
aquest Ajuntament té enfront la Generalitat de Catalunya que es relacionen tot seguit:

CODI CONCEPTE IMPORT
18030 LLAR D’INFANTS 107.200,00.-€

TERCER.- Transmetre  els drets de cobrament dels esmentats crèdits a favor de la  
Diputació de Tarragona de forma que, per quedar alliberada del deute, la Generalitat  
de Catalunya els haurà de fer efectius directament a aquesta Diputació.

QUART.-  L’Ajuntament  destinarà  les  quantitats  obtingudes  del  pla  d’assistència  
Financera Local  exclusivament a satisfer despeses de personal de la Corporació i  
deutes d’aquesta amb contractistes, concessionaris i altres proveïdors.

CINQUÈ.- Sotmetre la present resolució a la ratificació del Ple de la Corporació”.

SEGON: Notificar el present acord a la Diputació de Tarragona.
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Sotmesa  a  votació  les  propostes,  voten  a  favor  els  membres  del  Grup  Municipal  de 
Convergència  i  Unió,  amb un valor de set  vots,   amb el  vot  a favor del  membre del  Grup 
Municipal de Ciutadans, amb el vot a favor del membre del Partit dels socialistes de Catalunya 
amb un valor de quatre vots i amb el vot a favor del membre del Partit Popular amb un valor de 
un vot.

Per tot això, aquesta Comissió Informativa de Medi Ambient, Governació, Hisenda i Promoció 
Econòmica, proposa al Ple de l’Ajuntament, per unanimitat, estimar la proposta.

 En no fer us de la paraula cap regidor més, la proposta queda aprovada per unanimitat amb el 
següent resultat:

Vots a favor:  els set membres del Grup Municipal de Convergència i Unió i el membre del 
Grup del Partit de Popular de Catalunya,  els quatre membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya i el membre del Grup Municipal de Ciutadans

Vots en contra:  Cap

Abstencions: Cap.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s’alça la sessió a les vint  hores i  quaranta vuit 
minuts,  de la  qual  s’estén la  present  acta  de quin  contingut  jo  la  Secretaria  accidental  en 
certifico.

L’ALCALDE LA SECRETARIA ACCIDENTAL

Pere Compte Coca Cristina Altes Juárez.
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